
Wniosek 

zgłoszony w okresie międzysesyjnym Rady Miasta w dniu 22.01.2018 r. 

Dotyczy wymiany oświetlenia od ul. Głubczyckiej do Parku KOZIELSKIEGO. 

Proszę o uwzględnienie tych lamp przy wymianie starego oświetlenia na 

nowe oświetlenie ledowe. Drogą przy której ustawione są lampy porusza się 

bardzo dużo dzieci, młodzieży i dorosłych. 

Podpis: Przemysław Pawlik 
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